
 
 
Pau Alabajos Ferrer, portaveu del grup municipal de Compromís per 
Torrent, s'adreça a la regidoria de Desenvolupament Sostenible d'aquest 
Ajuntament de Torrent per a demanar la següent 
 
PETICIÓ D'INFORMACIÓ 
 
En relació al vigent projecte urbanístic de soterrament de les vies del 
metro, al seu pas pel Barri de Camí La Noria, el grup municipal que 
represente demana: 
 
- Còpia de l'esmentat projecte i de la documentació annexa a l'expedient 
pel qual va ser tramés. 
 
- En referència a la comunicació o enviament del mateix projecte a altres 
administracions públiques, cas que s'haja produït, demanem còpia de la 
documentació tramesa per Registre d'eixida amb referència explícita de 
l'òrgan al que s'adreça. 
 

 
 

Torrent a 20 de desembre del 2015 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

SRA. REGIDORA RESPONSABLE DE L'ÀREA DE DESENVOLUPAMENT SOSTENIBLE DE 
L'AJUNTAMENT DE TORRENT 

 
 
 
 
 
 
 

 


